
PROTOKÓŁ nr 39 
 

Z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVIIWzgórza Krzesławickie w Krakowie 

odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 09.03.2022 roku o godz. 1805. 
 
 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Zbigniew Rajski 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad  

Projekt porządku obrad Komisji został przyjęty bez zmian - jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

ad.3.1.  Pismo ZZM – dot. informacji ze stanu realizacji zadań Dz. XVII za 2021r.  

Głos zabrali – Z. Rajski, P Mleczko, J. Wójcik. 

Komisja rozpatrzyła i przyjęła jednogłośnie pismo do wiadomości.  

 

ad.3.2  E-mail P. Aleksandry S.. – dot. dzwonów z ul. Jasia i Małgosi.  

Głos zabrali – P. Mleczko, J. Wójcik, Z. Rajski, J. Zabagło. 

Komisja zagłosowała jednogłośnie za odłożeniem pisma na kolejne posiedzenie komisji w celu sprawdzenia czy ktoś nie 

zgłaszał wcześniej prośby o usunięcie tych dzwonów.  
 

ad.3.3.  Pismo J. Zabagło – dot. przygotowania projektu i zlecenia na realizację siłowni.  

Glos zabrali – J. Zabagło, J. Wójcik, Z. Rajski, P. Mleczko. 

Komisja zagłosowała jednogłośnie za wysłanie pisma do ZZM zgodnie z pismem i dołączeniem uchwały Zarządu Rady 

Dzielnicy.  
 

ad.3.4.  Pismo ZZM – dot. wydania decyzji na usunięcie drzew na terenie Dziel. XVII .  

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

ad.3.5  Pismo Straży Miejskiej Miasta Krakowa – dot. zanieczyszczenia powietrza w rejonie Krzesławic. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

ad.3.6   Pismo PGW- Wody Polskie – informacja o usunięciu szkód po wichurach na rzece Dłubnia. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

ad.3.7. Pismo  ZZM – dot. wydanie decyzji na usunięcia drzew w parku w Wadowie. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

ad.3.8 Pismo ZZM – dot. wydania decyzji na usunięcie drzew w parku w Wadowie. Komisja przyjęła pismo do 

wiadomości. 
 

ad.3.9 Saneccy sp. z o.o. Jerzy Wowczak Autorska Pracownia Projektowa  – prośba o wstępną analizę 

koncepcji adaptacji i modernizacji zabytkowego Dworu Badenich oraz Dworskiego Parku Wadów przy ul. 

Glinik 63 w Krakowie.  

Głos zabrali – Z Rajski, J. Wójcik, P. Mleczko, J. Zabagło. 

Komisja zagłosowała jednogłośnie za odłożeniem pisma na następną komisję Ochr. Środowiska, w celu 

dokładnego zapoznania się z koncepcją .  
 

ad.3.10  Pismo MPO – dot. akcji Elektroporządki w kampani parasolowej Kraków w dobrym klimacie. 

Komisja wnioskowała jednogłośnie o zmianie daty akcji na 26. 03.2022r. 
 

ad.3.11 Pisma Radnych w sprawie miejsc do postawienia koszy na śmieci.  

Komisja przyjęła pozytywnie propozycje Radnych o nowych miejscach postawienie koszy na śmieci. 
 

ad.4.Oświadczenia i komunikaty 

Brak 

ad.5 Zamkniecie posiedzenia 

Termin następnego posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVII ustalono na dzień 13.04. 2022r. 

Na tym posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska  zakończono . 

Protokołował:  

Zbigniew Rajski Przewodniczący Komisji 
 

             Zbigniew Rajski 


